

## مقدمة بحث بالانجليزي عن قصر المصمك

The Saudis wrote the most magnificent heroic epics in defending their land and its sanctity, and over time the kingdom suffered from a large number of tyrants and colonialists greedy for its land, and one of the most prominent landmarks witnessing the battle to recover the land is the Masmak Palace, which is a historical scene for the recovery of Riyadh, and the unification of the kingdom at the hands of the late king Abdul Aziz Al Saud, may God rest his soul.

## ترجمة مقدمة بحث بالانجليزي عن قصر المصمك

سطر السعوديين أروع ملاحم البطولات في الدفاع عن أرضهم، وعن قدسيته، وعلى مر الزمن قد عانت المملكة من كثرة المستبدين والمستعمرين الطامعين بأرضها، وأحد أبرز المعالم الشاهدة على معركة استرداد الأرض هو قصر المصمك الذي يعد مسرحاً تاريخياً لاسترداد الرياض، وتوحيد المملكة على يد الملك الراحل عبد العزيز آل سعود طيب الله ثراه.

## بحث بالانجليزي عن قصر المصمك

Al-Masmak Palace or Al-Musmak (because of the thickness of its walls and fortifications) is a fort built of historical mud bricks that was built at the end of the nineteenth century by Prince Abd al-Rahman bin Dabaan, when he came to power in Riyadh, and that was during the reign of Muhammad Abdullah al-Rashid. The palace consists of five main parts: the mosque, the towers, the well, the council, which is known as the court, and the gate.

The palace had several uses in the past, including it was a warehouse for weapons, a prison, a place of residence, and a seat of government, and in the end it was converted into a museum as it was a theater witnessing the battle of unification and the recovery of Riyadh led by King Abdulaziz, as the spear whose head was broken in the battle to recover Riyadh was still Effects on the gate for now.

اقرأ أيضاً:

## ترجمة بحث بالانجليزي عن قصر المصمك

قصر المصمك أو المسمك (لسمك جدرانه وحصونه) الحصن المبني من الطوب الطيني (اللبين) التاريخي الذي تم بناؤه في نهايات القرن التاسع عشر على يد الأمير عبد الرحمن بن ضبعان، عندما اعتلى سدة الحكم في الرياض، وذلك كان في عهد محمد عبد الله الرشيد، يتألف القصر من خمسة أجزاء رئيسية هي المسجد، والأبراج، والبئر، والمجلس الذي يشتهر باسم الديوانة، والبوابة.

كان للقصر عدة استخدامات قديماً، منها كان مستودعاً للأسلحة، وسجناً، ومكان للسكن، ومقرراً للحكم، وفي نهاية الأمر تم تحويله لمتحف كونه مسرحاً ساهداً على معركة التوحيد واسترداد الرياض التي قادها الملك عبد العزيز، حيث أن الحربة التي انكسر رأسها بمعركة استرداد الرياض لم تنزل آثارها على البوابة للآن.

## خاتمة بحث بالانجليزي عن قصر المصمك

At the end of this research, the Al-Masmak Palace was identified, which is one of the most important tourist, cultural, and historical attractions in the Kingdom, as this palace was a scene witnessing the epic heroism, glory, and elevation presented by the late King Abdulaziz Al Saud and his aides to be able to recover Riyadh, where they waged a bloody war. Through it, they were able to recover Riyadh, and unify the Kingdom of Saudi Arabia under the banner of monotheism.

## ترجمة خاتمة بحث بالانجليزي عن قصر المصمك

وفي نهاية هذا البحث تم التعرف على قصر المصمك الذي يعد من أهم المعالم السياحية، والثقافية، والتاريخية في المملكة، حيث كان هذا القصر مسرحاً شاهداً على ملحمة البطولة والشموخ والرفعة التي قدمها الملك الراحل عبد العزيز آل سعود وأعوانه ليستطيعوا استرداد الرياض، حيث خاصوا حرباً دامية استطاعوا من خلالها استرداد الرياض، وتوحيد المملكة العربية السعودية تحت لواء التوحيد.

ويكي  
الخليج